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Protokoll fört vid styrelsemöte i Haglunda Sportstugeförening  
lördagen den 4 maj 2013 
 

Plats: Lindgrens Haglundavägen 13 

 

Närvarande: Tommy Andersson, Mikael Sten, Hans Lindgren, Lilian Lindgren, 

Roger Bishop, Irene Castenvik Jan Gustafsson, Tommie Skogsström. 

 

1. Mötets öppnande 

Tommy Andersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Fastställande dagordning 
Föreslagen dagordning godkändes. 

 

3. Protokolljustering 

Protokoll från 2013-03-23 lästes upp och godkändes för justering. 

 

4. Vatten 

Hans Lindgren rapporterade vattenläckor hos tre fastigheter vid sommarvattnets 

påkoppling. Styrelsen diskuterade ev sammanslagning av väg och vattengrupp frågan 

kommer att tas upp på årsmötet. 

 

5. Vägarna 

Jan Gustafsson meddelade att han talat med en representant från Vägverket som kunde 

komma till området för en besiktning för eventuell förbättring av områdets diken. 

Vårstädning med slyröjning, förbättring av vägar. Styrelsen kunde konstatera att 

sladdningen av områdets vägar inte skötts helt tillfredställande. Bernt Larsson har lovat 

medverka vid städdagen för att fylla igen gropar på vägarna. Jan G beställer hem väggrus. 

 

6. Skrivelser 

Inga skrivelser hade inkommit till samfälligheten 

 

7. Kassarapport 

Mikael Sten redovisade den ekonomiska delen. Kassarapport plusgiro: 66 328,67. 

Styrelsen föreslår årsmötet att ta ut extra uttag på 200:- även för nästa år. 

 

8 Inför årsmötet 

Årsmötet blir den 8 juni kl 10.00 i församlingshemmet. Lilian L skriver 

verksamhetsberättelse, årsmöteskallelse, köper kuvert/frimärken, bokar lokalen 9-13 och 

inhandlar kaffe och kaffebröd inför årsmötet.  

Mikael tar fram årsredovisning samt budgetförslag. 

Tommy sätter ihop dagordning, tar fram adressetiketter, ny medlemsförteckning samt 

initierar valberedningen. 

 

9. Övriga frågor 

Tommy Andersson har fått en inofficiell förfrågan från Mats Pettersson, Vängsjöberg-

Starrhammar vägförening, ang ett eventuellt framtida samarbete mellan Vängsjöbergs 

vägsamfällighet och Haglunda Sportstugeförening. Tommys svar var då att det nog inte är 
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aktuellt med ev sammanslagning då det kräver en förrättning med alla de kostnader det 

innebär. 

Dock kan ju samarbete med inköp och entreprenad vara intressant. 

 

 

10. Nästa möte. 

Nästa möte direkt efter årsmötet den 8 juni i församlingshemmet. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 


